
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 24

Af ministerens svar på ULØ alm. del – spm. 195 (2017-18) fremgår, at andelen af offentli-

ge udbud, som er opdelt i delkontrakter, steg fra 21 pct. i 2015 (før udbudslovens ikraft-

træden) til 28 pct. i 2016 (efter lovens ikrafttræden) for derefter at falde til 26 pct. i 2017.

Kan ministeren på grundlag af disse tal oplyse, hvordan omsætningen har været fordelt

mellem opdelte og ikke-opdelte kontrakter i de pågældende år - gerne med en særlig op-

gørelse af fødevarekontrakterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. januar 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen
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